# SWISSNESS سویسنس

Switzerland - your plus.

Switzerland is the only country with a "plus" sign in its national flag.



Switzerland's political and economic system has brought us decades of stability and promises us a high quality of life and a secure future, too. This stability is also the reason why international organizations such as the ICRC and the UN, foreign corporations and international forums such as the WEF value Switzerland as a secure and stable base and by doing so have made our country an international hub. Make our plus your plus!

سويسرا - حيثما تتواجد الإضافة. الاستقرار - اكتشف الإضافة.



تتميز سويسرا عن غيرها من الدول بوجود علامة "رَائد" في علمها الوطني. لقد جعلنا النظام السياسي والاقتصادي في سويسرا نعيش عقودًا من الاستقرار، هذا فضلًا عن ما أخذه على عاتقه من وعد بتقديم حياة عالية الجودة للمواطنين وضمان مستقبل آمن لهم. هذا الاستقرار هو السبب أيضًا في جعل منظمات دولية مثل اللجنة الدولية للصليب الأحمر والأمم المتحدة والشركات الأجنبية والمحافل الدولية مثل المنتدى الاقتصادي العالمي تُقيَّم سويسرا باعتبارها قاعدة آمنة ومستقرة، وبذلك أصبحت بلادنا مركزًا دوليًا. اجعل ما لدينا من إضافة يُضاف إليك!



Switzerland's political and economic system has brought us decades of stability and promises us a high quality of life and a secure future, too. This stability is also the reason why international organizations such as the ICRC and the UN, foreign corporations and international forums such as the WEF value Switzerland as a secure and stable base and by doing so have made our country an international hub. Make our plus your plus!



لقد جعلنا النظام السياسي والاقتصادي في سويسرا نعيش عقودًا من الستقرار، هذا فضلًا عن ما أخذه على عاتقه من وعد بتقديم حياة عالية الجودة للمواطنين وضمان مستقبل آمن لهم. هذا الاستقرار هو السبب أيضًا في جعل منظمات دولية مثل اللجنة الدولية للصليب الأحمر والأمم المتحدة والشركات الأجنبية والمحافل الدولية مثل المنتدى الاقتصادي العالمي تُقيِّم سويسرا باعتبارها قاعدة آمنة ومستقرة، وبذلك أصبحت بلادنا مركزًا دوليًا. اجعل ما لدينا من إضافة يُضاف إليك!

### Open-minded.

switzerland.com



Switzerland has a long tradition of humanitarian assistance. The Swiss Humanitarian Aid Unit, for example, provides compassionate support worldwide, helping to save lives and ameliorate suffering, even in seemingly hopeless situations. This assistance would not be possible without the dedication of its 700 experienced members, backed by both cutting-edge technology and search and rescue dogs, whose value in earthquake rescue missions is constantly proven anew. Make our plus your plus!



# اتساع أفق التفكير.

switzerland.com



لسويسرا باع طويل في تقديم المساعدات الإنسانية. فعلى سبيل المثال، تقدم وحدة المساعدة الإنسانية السويسرية دعمًا للمحتاجين في جميع أنحاء العالم رأفةً بأحوالهم. وهو ما يساعد على إنقاذ الأروام وتخفيف المعاناة، حتى في الحالات التي يبدو منها اليأس. لن يكون من الممكن تقديم هذه المساعدة لولا تفاني ..٧ عضوًا من الأعضاء الذين يتمتعون بخبرة واسعة في مجال المساعدات، مدعومين بالتكنولوجيا المتطورة وكلاب البحث والإنقاذ،





switzerland.com



Switzerland is endowed with some of the most beautiful scenery in Europe. Indeed, the Swiss Alps are so beautiful that they have inspired countless pieces of music and works of literature. Take Johanna Spyri's Heidi, for example, which is one of the best-known novels in the world. Nor is Heidi the only one to feel at home here. Countless VIPs of international standing appreciate both the tranquillity and the idyllic beauty of our little Alpine country. Come and delight in it yourself! Make our plus your plus!



### المكانة الخاصة.

switzerland.com



تنعم سويسرا بوجود بعض من أجمل المناظر الخلابة في أوروبا، حيث تتمتع جبال الألب السويسرية فعليًا بدرجة فائقة من الجمال لدرجة أنها كانت سببًا في إلهام المؤلفين في مقطوعات لا تعد ولا تحصى من الموسيقى والأعمال الأدبية. خذ على سبيل المثال رواية "هايدي" للكاتبة يوهانا شبيري، وهي واحدة من أشهر الروايات في العالم. كما أن "هايدي" ليست الرواية الوحيدة التي تشعرك وكأنك في بيتك هنا. فهناك عدد لا يحصى من كبار الشخصيات من أصحاب المكانة الدولية الرفية ممن يُقدرون على حد سواء الهدوء والجمال المثالي الذي يتمتع به بلدنا الصغير الواقع حيث جبال الألب. شرفنا بزيارتك لتسعد نفسك بنفسك! اجعل ما لدينا من إضافة يُضاف إليك!



#### Natural resources.

switzerland.con



What Switzerland lacks in natural resources it makes up for in the precision craftsmanship and intellectual skill of its people. Our education system is unparalleled and serves as a breeding ground for expertise of an exceptionally high standard. This is where countless machines, medicines, foods, precision instruments and strong premium brands originate, and it is a system from which you too can benefit. Make our plus your plus!



## الموارد الطبيعية.



ما تفتقر إليه سويسرا من حيث الموارد الطبيعية تستعيض عنه بالدقة والحرفية والمهارات الفكرية لشعبها. فلدينا نظام تعليمي لا مثيل له، ويُشكل أرضًا خصبة لاكتساب خبرة واسعة بشكل استثنائي. هذا هو المكان حيث لا حصر للآلات والأدوية والأغذية والأدوات الدقيقة ومنشأ العلامات التجارية القوية. ووجود منظومة يمكنك الاستفادة منها قدر الإمكان. اجعل ما لدينا من إضافة يُضاف إلينا!



#### Handmade.

switzerland.com



We take grass-roots democracy and self-determination very seriously. That our communes and cantons are invested with more powers than any other local authority worldwide should come as no surprise. In Switzerland, even voters at the communal level are balloted on issues involving schools, roads and – by no means the least of their concerns – the rate of taxation. The result is a relatively low level of state involvement. Come and make our plus your plus!



## الصناعة اليدوية.

switzerland.com



في سويسرا نأخذ الديمقراطية الشعبية وتقرير المصير مأخذًا بالغ الجدية. ولا عجب في أن نخول البلديات والكانتونات في سويسرا بصلاحيات أكثر من أي سلطة محلية أخرى في جميع أنحاء العالم. في سويسرا، يتم اقتراع الناخبين على مستوى البلديات المحلية بشأن القضايا التي تتعلق بالمدارس والطرق، وبأي حال من الأحوال أقل شواغلهم - معدل الضرائب. والنتيجة هي انخفاض المستوى النسبي لتدخل الدولة. شرفنا بزيارتك واجعل ما لدينا من إضافة يُضاف إليك!



Switzerland's commitment to quality is firmly anchored in everyday life. Here, even the least expensive chocolate tastes first-rate. Attention to detail and a love of precision have long been a tradition in Switzerland. Our goal is to do everything just that much better and to surpass ourselves every time – whether it's in watch-making, medical engineering or creating an exquisite praline. Come and enjoy it yourself! Make our plus your plus!

For more information about Switzerland, visit www.switzerland.com or call 00800 100 20 30.



يترسخ التزام سويسرا بالجودة في الحياة اليومية بقوة. فلدينا، حتى مذاق الشوكولاته الأقل سعرًا يكون مذاقًا من الطراز الأول. ودائمًا ما كان الاهتمام بالتفاصيل وحب الدقة تقليدًا عريقًا في سويسرا. هدفنا هو أن نفعل كل شيء بشكل أفضل مما كان عليه والتفوق على أنفسنا في كل مرة - سواء كان ذلك في صناعة الساعات، الهندسة الطبية أو صنع حلوى برالين رائعة. شرفنا بزيارتك واستمتع بذلك بنفسك! اجعل ما لدينا من إضافة يُضاف إليك!